
Když místo peněz slouží hodinky
Proč stále padesát procent Čechů dává
přednost výběru z bankomatu před
platbou kartou? Jak se na používání ™ ~
platebních karet podepsala už řadu
měsíců trvající pandemie? Na to ч ■
odpovídá Petr Polák, regionální šéf
platebního gigantu VISA pro ČR,
podle nějž je placení na internetu stále
bezpečnější.

a  26 Green Deal je 
obrovský experiment
Je správné přejít na čistší, ale dražší 
obndvitelné zdroje? Kritika bruselského 
Green Dealu (Zelené dohody) sílí. „Green 
Deal je správný směr, obávám se ale, že 
je tlačen příliš zbrkle, a to mě trochu 
děsí,“ říká prof. Ing. Petr Sklenička, CSc., 
rektor České zemědělské univerzity.

► 56 Po úspěchu 
přicházela zrada

Pokud by se sestavil žebříček jazzových hvězd 
světového formátu, na velmi slušné pozici by 
se umístil i Čech s hollywoodským životním 

příběhem. Miroslav Vitouš se v USA stal 
jedním z nejvyhledávanějších kontrabasistů.
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▼ 50 Nenápadní nepřátelé: infarkt, 
cukrovka, tlak...
Nový pavilon interny posunul Vsetínskou nemocnici 
doslova o sto let dopředu. „Je tady všechno, co internista 
potřebuje,“ podotýká tamní primář MUDr. Ján Urge, 
Ph.D. Jaké případy musejí on a jeho kolegové denně řešit? 
A jak zvládají covid?

▲ 64 Režie českého znění: Olga Walló
„Pokud chce čeština být hodnotný literární jazyk, nesmí se vzdát 
dabingu,“ říká režisérka a spisovatelka Olga Walló. Vypráví 
o hercích a o tom, co jim záviděla, o dabérech i o své nové knize. 
Jak u mikrofonu motivovat Františka Němce? A proč nevadí, že 
Rudolf Hrušínský nebyl synchronní?


